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PYTANIA – ODPOWIEDZI 
 
 
Dotyczy: postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego  
w trybie przetargu nieograniczonego na budowę hali środowiskowo – sportowej w Kobylinie.  
 
 
 Dnia 01.12.2008 roku do zamawiającego wpłynęło pismo z następującymi pytaniami: 
 
1. Ławki szatniowe – pozycja 202 – wymiary 200/160/30 – z wymiarów wynika, że jest 
to ławka jednostronna. Prosimy o potwierdzenie. 
 
2. Dostawca siedzisk sportowych zgłosił nam, że według niego źle zaprojektowano 
trybuny, ponieważ wysokość podkolanowa dla montażu siedzisk sportowych wynosi 45 cm. 
W projekcie taką wysokość mają stopnie. Zachodzi potrzeba obniżenia stopni, na których 
montowane są siedziska do 40 cm. Prosimy o potwierdzenie, że mimo tego do wyceny należy 
przyjąć siedziska montowane bezpośrednio na stopniach (jak na przekroju). 
 
 
Odpowiedzi: 
 
Ad.1  
Tak, ławka jednostronna. 
Ad. 2 
Trybuny zaprojektowano poprawnie, należy przyjąć wysokość montowania siedziska jak na 
przekroju. 
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